

No. 11359

OMAN

**Declaration of acceptance of the obligations contained in the
Charter of the United Nations. Muscat, 24 May 1971**

Authentic text: English.

Registered ex officio on 8 October 1971.

OMAN

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la
Charte des Nations Unies. Mascate, 24 mai 1971**

Texte authentique: anglais.

Enregistrée d'office le 8 octobre 1971.

OMAN: DECLARATION ¹ OF ACCEPTANCE OF THE
OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE
UNITED NATIONS

SULTANATE OF OMAN
OFFICE OF THE PRIME MINISTER

May 24, 71

Sir,

I have the honour to submit this application, on behalf of the Government of the Sultanate of Oman, for admission to the United Nations.

My Government endorses the purposes and principles stated in the United Nations Charter and declares that it accepts the obligations contained therein and solemnly undertakes to fulfil them.

The Government and the People of Oman are aware of the value of the United Nations and its continuous efforts to promote peace, social progress, better standard of life and larger freedom in our world.

In accordance with article 4 (1-2) of the Charter, I shall be grateful if you would arrange for this application to be placed before the Security Council and the General Assembly during its coming session of September, 1971.

Please accept, Sir, the assurances of my highest consideration.

[Signed]

TARIK BIN TAIMUR

Prime Minister and Minister
for Foreign Affairs

The Secretary-General
United Nations
New York, N. Y. 10017
U.S.A.

¹ Presented to the Secretary-General on 2 June 1971. By resolution 2754 (XXVI) * adopted by the General Assembly at its 1957th plenary meeting on 7 October 1971, Oman was admitted to membership in the United Nations.

* United Nations, *Official Records of the General Assembly, Twenty-sixth Session, Supplement No. 29 (A/8429)*, p. 2.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

OMAN: DÉCLARATION ¹ D'ACCEPTATION DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES NATIONS UNIES

SULTANAT D'OMAN
BUREAU DU PREMIER MINISTRE

Le 24 mai 1971

Monsieur le Secrétaire général,

Au nom du Gouvernement du Sultanat d'Oman, j'ai l'honneur de demander l'admission d'Oman à l'Organisation des Nations Unies.

Mon Gouvernement adhère aux buts et principes de la Charte des Nations Unies; il déclare accepter les obligations qui y sont énoncées et s'engage solennellement à les remplir.

Le Gouvernement et le peuple d'Oman ont conscience de ce que représente l'Organisation des Nations Unies et connaissent les efforts qu'elle ne cesse de déployer pour promouvoir la paix, le progrès social, l'élévation du niveau de vie et une plus grande liberté dans le monde.

Conformément aux paragraphes 1 et 2 de l'Article 4 de la Charte, je vous serais reconnaissant de bien vouloir saisir de cette demande le Conseil de sécurité et l'Assemblée générale à sa prochaine session en septembre 1971.

Veuillez agréer, etc.

Le Premier Ministre et Ministre
des affaires étrangères:

[Signé]

TARIK BIN TAIMUR

Le Secrétaire général
Organisation des Nations Unies
New York, N.Y. 10017
U.S.A.

¹ Remise au Secrétaire général le 2 juin 1971. Par la résolution 2754 (XXVI) * qu'elle a adoptée à sa 1957^e séance plénière, le 7 octobre 1971, l'Assemblée générale a admis Oman à l'Organisation des Nations Unies.

* Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, vingt-sixième session, Supplément n° 29 (A/8429)*, p. 2.

